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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba
honvédelmi miniszterhe z

„Mi az oka a HM El Zrt. székházfelújításával összefüggésben elrendelt belső vizsgálat
elhúzódásának? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

November 12-én az „atlatszo .hu” blog hosszas tényfeltáró cikket közölt a HM EI Zrt .
székházfelújításával összefüggésben felfedezett „anomáliákról”. A cikk szerint az „atlatszo.hu” által
feltárt információk alapján Móró Lajos, a HM EI. Zrt . vezérigazgatója belső vizsgálatot rendelt el a
székházfelújítás ügyében .

A K/2493 . számon benyújtott kérdésben a HM EI . Zrt-nél elrendelt belső vizsgálat eredményérő l ,
illetve arra az esetre, ha még nem fejez ődött volna be a vizsgálat, annak várható befejezéséne k
időpontjáról kértem tájékoztatást . Mindezek ellenére Miniszter Ur csak annyit közölt meglep ően
tömör írásbeli válaszában, hogy a „ HM El Zrt. vezérigazgatója által elrendelt belső vizsgálat és a HM
gazdasági társaságainak beszerzési szabályzatainak átvilágítása még folyamatban van” .

Tekintettel arra, hogy a hivatkozott cikk megjelenés óta immár több mint két hónap telt el, kérdeze m
tisztelt Miniszter Urat, mi az oka a bels ő vizsgálat elhúzódásának? Ismételten kérdem, adjon ,
tájékoztatást arról, mikorra várható a hivatkozott bels ő vizsgálat befejezése !

Budapest, 2015 . január 23 .

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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